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Abstract (en)
The device has a trough (1) integrating a rotative element (2) that is in the form of sub assembly, where the element generates a descending flux
for products in a direction of receptacle (3) which is placed at a base of the rotative element. The receptacle includes a wall delimiting the perimeter
and forming a set of recesses (321) through which the products are destined to be passed. An ejector unit inscribed in the perimeter is provided for
directing the products towards the recesses.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif de mélange de produits dont au moins un est liquide ou pateux ou semi-pateux, du type comprenant au moins
une cuve intégrant un élément rotatif, caractérisé en ce ledit élément rotatif présente des moyens de génération d'un flux descendant desdits
produits en direction d'un réceptacle placé a la base dudit élément rotatif, ledit réceptacle comprenant au moins une paroi délimitant un périmetre et
présentant une pluralité d'évidements au travers desquels lesdits produits sont destinés a passer.
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